



Letter to Parents No.7 – 2022/23

Dear Parents/ Guardians,

73rd Anniversary Speech Day

Parents are cordially invited to attend the 73rd Anniversary Speech day which will be held at 10:30 a.m. on 11.11.2022 (Friday) in the School Hall. To facilitate the coordination of the ceremony, special arrangements are made as follows:

9.11.2022 (Wednesday):

- 1) A full rehearsal will be held from 2:00p.m. to 4:00p.m.. Only prize winners, student helpers and S6 students need to attend the full rehearsal.

11.11.2022 (Friday):

- 1) Prize winners, student helpers and S6 students are required to arrive school before 9:00a.m. and attend the ceremony after taking attendance. The ceremony will be from 10:30a.m. to 12:15p.m..
- 2) S1 to S5 students need not to attend school except prize winners and student helpers.

Please acknowledge receipt of this circular through eClass on or before 2.11.2022 (Wednesday). Should you have any queries, please contact Ms. LAM Suk-ching at 2476 2357.



Yours faithfully,

IU Kok-Kin
Principal

28.10.2022



家長通函第7號—2022/23

各位家長：

關於第七十三屆畢業頒獎典禮事宜

本校第七十三屆畢業頒獎典禮將於二零二二年十一月十一日(星期五)上午十時三十分在本校禮堂舉行。為配合典禮舉行，本校有以下特別安排：

(一) 十一月九日(星期三)：

2:00pm—4:00pm 舉行全校綵排。領獎生、服務生及中六學生必須出席。其他同學於 12:40pm 下課回家。

(二) 十一月十一日(星期五)：

- 1/ 領獎生、服務生及中六學生於 09:00am 前返校，點名後參加典禮(10:30am-12:15pm)。
- 2/ 其他學生不用回校上課。

請各位家長囑 貴子弟於十一月二日前交回已簽署之回條。查詢可致電本校 (2476-2357) 向林淑貞老師聯絡。



元朗公立中學校長
余國健

二零二二年十月二十八日

回條--關於第七十三屆畢業頒獎典禮事宜

余校長：

本人已知悉貴校有關第七十三屆畢業頒獎典禮之安排。

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生姓名：_____

班別 / 班號：_____ ()

二零二二年____月____日